
 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 19 marca 
2008 roku do dnia 14 kwietnia 2008 roku. 

W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 4 w Barlinku z prośbą o 
zwiększenie środków finansowych na remont sal gimnastycznych. Burmistrz 
Barlinka postanowił rozeznać w konsultacji z ZEASz w Barlinku, czy możliwe 
jest uzyskanie środków finansowych z rezerwy oświatowej budżetu państwa, o 
czym poinformuje wnioskodawcę. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP w Mostkowie o prowadzenie 
obsługi finansowo- księgowej. Burmistrz postanowił poinformować 
wnioskodawcę, iż z braku środków finansowych w tegorocznym budżecie, 
wniosek nie może zostać pozytywnie rozpatrzony, a możliwość rozpatrzenia 
powyższego zostanie ujęta w budżecie na rok 2009. Burmistrz jednocześnie 
postanowił skierować przedmiotowe pismo do Rady Miejskiej z prośbą o 
opinię w sprawie.  

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. upoważnienia dyrektorów szkół i 
przedszkoli gminnych do dokonywania przeniesień planowanych wydatków 
między paragrafami. 

4. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. zmiany układu wykonawczego 
budżetu Gminy Barlinek na 2008 rok. 

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. podstawy naliczania nagrody z 
funduszu nagród w 2008 roku. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

1. Burmistrz Barlinka zaakceptował proponowany skład komisji przetargowej na 
modernizację ul. Kościelnej, tj. Janusz Zubyk, Eugeniusz Dmytruszewski, Krzysztof 
Paszek. Jednocześnie Burmistrz zobowiązał RI do przygotowania stosownego 
wniosku i przedłożenia Skarbnikowi Barlinka o doszacowanie kwoty 20.000,00 zł i 
wprowadzenie jej do zmian w budżecie, w związku ze zwiększoną wartością 
powyższego zadania. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. realizacji inwestycji pn. „Budowa 
dodatkowych punktów oświetlenia ulicznego w Barlinku przy ul. Słonecznej i ul. 
Ogrodowej oraz w m. Dzikowo”. W trakcie realizacji w/w inwestycji wystąpiła 
konieczność wykonania robót dodatkowych nie objętych dokumentacją i umową, 
których wartość brutto to kwota 1441,45 zł. Roboty dodatkowe obejmują: ułożenie 
rury Arota przy drzewach dł. 32 m oraz pod wjazdem na posesję; rozebranie 
nawierzchni betonowej i naprawa; wykonanie przecisku pod nawierzchnią z kostki 
granitowej. Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie powyższych prac. 

3. Burmistrz Barlinka zatwierdził jeden z projektów graficznych witaczy (po zmianie 
napisu od strony wjazdowej na „Witamy”). Drugi projekt postanowił uzgodnić z 
BOK. Jednocześnie postanowił ustalić dokładną kolorystykę za pomocą numeracji 
kolorystycznej. Burmistrz ustalił bezprzetargową procedurę udzielenia zamówienia 
(zaproszenie do składania ofert). 
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4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą dot. wykonania przyłącza energetycznego do 
remizy OSP w Rychnowie. Na wykonanie ww. przyłącza uzyskano dwie oferty: PUH 
„PT” T. Przybyłek z Barlinka oraz Zakładu Projektowania i Wykonawstwa Instalacji 
Elektrycznych J. Mingałło z Gorzowa Wielkopolskiego. Burmistrz przyjął ofertę 
tańszą firmy J. Mingałło z Gorzowa Wielkopolskiego i postanowił udzielić 
stosownego zlecenia. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy kanalizacji deszczowej oraz 
nawierzchni ul. Zaułek w Barlinku. W związku z zaprojektowaniem parkingów przy 
ul. Zaułek poza granicami wyznaczonymi na ten cel w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego oraz w związku z zastrzeżeniami Dyrektora SP Nr 
1 uzgodniono, ze zostaną one wykonane w granicach oznaczonych w planie 
symbolem 09.KD.W. Na powyższe wykonany zostanie przez projektanta ul. Zaułek 
zamienny plan zagospodarowania terenu. W związku z czym ulegnie likwidacji pas 
zieleni przy wejściu bocznym do obiektu SP Nr 1. Burmistrz zaakceptował 
pozytywnie w/w ustalenia. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy „HaCon” Sp. z o.o. w Barlinku o 
zwiększenie kosztów budowy sieci wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej w ul. 
Fabrycznej w Barlinku. Po analizie Burmistrz postanowił poinformować, iż wystąpi 
do Rady Miejskiej o akceptację zmiany porozumienia w spr. realizacji w/w zadania. 
W związku z czym Burmistrz wnosi o pilne, szczegółowe rozpisanie kwot, o które 
zwiększa się wartośc budowy sieci wodociągowej i budowy sieci kanalizacyjnej. 
Jednocześnie przesyła do akceptacji projekt harmonogramu spłaty kosztów 
poniesionych na ww. inwestycję, a także o wniesienie ewentualnych uwag, co do 
dotychczasowych warunków realizacji zadania, zawartych w obecnym porozumieniu. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Spółki „Anndom” z Jesionowa o 
nieodpłatne przejęcie własności nieruchomości stanowiącej drogę wewnętrzna na 
drogę gminną i sfinansowanie jej budowy ze środków gminnych. Burmistrz 
postanowił poinformować, ze Gmina nie jest zainteresowana nieodpłatnym przejęciem 
nieruchomości i sfinansowania budowy drogi wewnętrznej. Jednocześnie informuję, 
że Gmina nadal oferuje swoją pomoc w budowie drogi dojazdowej do inwestycji 
poprzez możliwość użyczenia lub przejęcia przez inwestora nieruchomości nr działki 
47. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. projektu pn. „Odnowienie – remont 
miejsca pamięci we wsi Dziedzice – pomnik Woldenberczyków – Etap II”. Projekt, na 
który został złożony wniosek o dofinansowanie z działania „Odnowa wsi oraz 
zachowanie i ochrona dziedzictwa kulturowego” w ramach SPOR. Po analizie 
postanowił potwierdzić w Urzędzie Marszałkowskim chęć realizacji projektu pn. „ 
Odnowienie – remont pamięci we wsi Dziedzice – pomnik Woldenberczyków – etap 
II” w późniejszym terminie. Jednocześnie prosi o umieszczenie w/w wniosku na liście 
wniosków oczekujących na dofinansowanie. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dofinansowania infrastruktury 
sportowej ze środków pozabudżetowych. Odnośnie programu „Budowa 
wielofunkcyjnych boisk sportowych dostępnych dla dzieci i młodzieży” Burmistrz 
postanowił, aby złożyć wniosek do 30 kwietnia b/r. Zobligował Dyrektora ZEASz do 
uzyskania pozwolenia na budowę w terminie do końca kwietnia b/r. Jednocześnie 
Burmistrz wyraził zgodę na zabezpieczenie w budżecie niezbędnej kwoty ok. 
680.000,00 zł na powyższe zadanie, gdzie RI złoży stosowny wniosek do Skarbnika 
Barlinka o zabezpieczenie kwoty w budżecie. Natomiast w sprawie programu „Blisko 
boisko”, gdzie potencjalnie kwalifikuje się boisko do piłki nożnej przy PG nr 1 przy 
ul. Leśnej, ze względu na niski poziom dofinansowania ok. 30.000,00 zł oraz wysoką 
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wartość projektu (co za tym idzie zapewnienie w budżecie gminy kwoty ok. 1 mln 
PLN), Burmistrz stwierdził brak możliwości złożenia przedmiotowego wniosku. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starosty Myśliborskiego dot. uczestnictwa 
w obchodach Dni Województwa Zachodniopomorskiego w dniach 30 -31 maja br. we 
Wrocławiu. Koszt uczestnictwa to kwota ok. 4.000,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na 
udział w obchodach Dni Województwa i przyznał na ten cel kwotę 4.000,00 zł.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na opracowanie dokumentacji na budowę 
dróg do gruntów rolnych Dzikówko – Moczkowo oraz Równo – Laskówko. Wpłynęły 
cztery oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą spełniającą wszystkie 
wymagania i warunki określone w zapytaniu ofertowym tj. RAMKO Kinga 
Ostaszewska z Jenina, której oferta opiewała na kwotę 29.900,00 zł brutto. Burmistrz 
postanowił zawrzeć stosowną umowę z wykonawcą. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozwiązania kwestii rozmieszczenia 
miejsc parkingowych przy ul. 31 Stycznia. W związku z inwestycją przy ul. 31 
Stycznia inwestor zgłosił niemożność zaprojektowania parkingów zgodnie z „Planem 
ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Barlinka”, gdyż 
zaproponowane na rysunku planu promienie i odległości między stanowiskami 
uniemożliwiają wykorzystanie parkingu dla autobusów. Po analizie Burmistrz wyraził 
zgodę na zmniejszenie liczby miejsc parkingowych dla pojazdów osobowych, 
jednakże zgodnie z wyrysowanym układem w załączniku do planu. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z treścią zapytania ofertowego na wykonanie 
koncepcji parku przy ul. Sportowej. Zaakceptował je pozytywnie i postanowił 
zaprosić do składania ofert na w/w zadanie. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zapytaniem ofertowym na wykonanie koncepcji alei 
przycmentarnej. Zaakceptował je pozytywnie i postanowił zaprosić do składania ofert 
na w/w zadanie. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu I piętra Urzędu Miejskiego w 
Barlinku. Burmistrz zapoznał się z ofertami na przedmiotowe zadanie. Wybrał ofertę 
najkorzystniejszą, tj. ofertę firmy PH-U „Handbud” Usługi Ogólnobudowlane Ryszard 
Czapla z Barlinka na kwotę 88.828,20 zł. Nadzór nad realizacją inwestycji postanowił 
powierzyć Panu B. Spychała z Barlinka za wynagrodzenie ryczałtowe brutto w 
wysokości 1.200,00 zł + 5% wartości robót budowlanych powyżej kwoty umownej. 
Burmistrz zaakceptował również zakres robót dodatkowych przy adaptacji piwnicy na 
potrzeby ABW. Jednocześnie zobowiązał RI do przygotowania stosownego wniosku o 
zwiększenie w budżecie kwoty 70.000,00 zł na przedmiotowe zadanie. Burmistrz 
postanowił wpisać do WPI zadanie inwestycyjne pt. adaptacja pomieszczeń 
mieszkalnych na pomieszczenia biurowe UM. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy „MXL4 ARCHITEKCI” ze Szczecina 
– wykonawcy projektu budowlanego na modernizację obiektów sportowych na 
wykonanie etapowania dokumentacji. Burmistrz zaopiniował negatywnie i nie przyjął 
w/w oferty. 

17. Burmistrz zapoznał się z e sprawą dot. uzbrojenia terenów na osiedlu „Górny Taras” 
w tym droga łącząca ul. Kombatantów z ul. Szosową. Wykonawca projektu zwrócił 
się z wnioskiem o zmianę terminu wykonania. Z uwagi na rozszerzenie zakresu 
projektu o budowę ronda w ul. Szosowej Burmistrz wyraził zgodę na podpisanie 
stosownego aneksu z wykonawcą projektu z ostatecznym terminem realizacji do 30 
czerwca b/r. Jednocześnie Burmistrz zobowiązał wykonawcę do przedstawienia 
szczegółowego harmonogramu zadań.  

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zainstalowania masztu do montażu 
fotoradaru na dr. Woj. Nr 151 w Barlinku. Po analizie Burmistrz postanowił 
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zorganizować spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich, 
Przedstawicielami Komendy Wojewódzkiej Policji i Komendy Powiatowej Policji. 
Propozycja Burmistrz odnośnie miejsc zainstalowania fotoradarów to wlot od strony 
Gorzowa Wlkp oraz na ulicy Strzeleckiej w Barlinku. Burmistrz nie wyklucza 
możliwości partycypacji w kosztach zakupu powyższego. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. uzgodnienia na 
wykonanie przyłączy: wodociągowego i gazowego w drodze (nr dz. 112/5) w m. 
Płonno. Burmistrz zaopiniował pozytywnie wniosek i postanowił skierować stosowny 
projekt uchwały w przedmiotowej sprawie do Rady Miejskiej w Barlinku. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. uzgodnienia 
zjazdu z drogi wewnętrznej nr dz. 79/4 w m. Osina. Burmistrz pozytywnie 
zaopiniował wniosek i wyraził zgodę na wykonanie przedstawionego zjazdu. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zaliczenia drogi wewnętrznej do 
kategorii drogi gminnej. Starostwo Powiatowe w Myśliborzu wydało pozytywną 
opinię w przedmiotowej sprawie. Burmistrz ma wątpliwości co do zasadności 
działania, w związku z czym postanowił ponownie wystąpić do Starostwa 
Powiatowego z prośbą o dokładne przeanalizowanie sprawy i odniesienie się do 
rozporządzenia Ministra Transportu i Gospodarki Morskiej z dnia 02 marca 1999 r. w 
spr. warunków technicznych, jakim powinny odpowiadać drogi publiczne i ich 
usytuowanie. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na wykonanie projektu prac geologicznych – 
likwidacja otworów eksploatacyjnych ujęcia wód podziemnych nieczynnego 
wodociągu w Żelicach. Na zapytanie ofertowe skierowane drogą elektroniczną do 
czterech Wykonawców wpłynęła jedna oferta. Burmistrz zatwierdził i przyjął 
przedstawioną ofertę, tj. Jerzy Łęcki Zakład Usług Geologicznych i Handlowych z 
ceną brutto 2.196,00 zł. i zlecił wykonanie projektu. Jednocześnie zobowiązał RGM 
do sprawdzenia i wydania opinii, czy likwidacja w/w otworów  jest konieczna przed 
zbyciem przedmiotowej działki. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na wykonanie i montaż witaczy. Na zapytanie 
ofertowe skierowane drogą elektroniczną do siedmiu Wykonawców, wpłynęła jedna 
oferta MENTOR z ceną brutto za wykonanie 8 witaczy 56.693,40 zł. Burmistrz 
zaakceptował i przyjął przedstawioną ofertę. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wynikami przetargu „Modernizacja ul. Kościelnej”. 
Wpłynęło siedem ofert. Burmistrz wybrał i zaakceptował ofertę najkorzystniejszą 
Zakładu Instalacji Budowlanej A. Bulanowski z Somina na kwotę 88.000,00 zł brutto. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ogłoszenia przetargów na wymianę 
nawierzchni chodnika ul. Tunelowej i ul. Lipowej. Po analizie postanowił ogłosić 
przetarg na remont nawierzchni chodnika ul. Tunelowej, natomiast w spr. ul. Lipowej 
zobowiązał RI do przygotowania stosownego wniosku do Skarbnika Barlinka, celem 
doszacowania kwoty 30.000,00 zł do przedmiotowego zadania.  

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. wstępnego projektu przebudowy 
drogi gminnej na odcinku Dzikówko – Moczkowo. Z informacji projektantów wynika, 
iż na odcinku około 70 mb szerokość drogi wynosi ok. 3,5 metra. W związku z 
powyższym Burmistrz postanowił zaprosić współwłaścicieli przyległych gruntów, 
celem pozyskania części terenu do możliwości poszerzenia pasa drogowego.  

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. wstępnego projektu przebudowy 
drogi gminnej na odcinku Równo – Laskówko. Z projektu powyższego zadania 
wynikło, że długość planowanej drogi wynosić będzie 2,5 km, a nie jak wstępnie 
zakładano 2,850 km. W związku z powyższym Burmistrz postanowił sporządzić 
stosowny aneks do zawartej umowy z Urzędem Marszałkowskim Województwa 
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Zachodniopomorskiego w ramach dofinansowania z Funduszu Ochrony gruntów 
Rolnych. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na roboty elektryczne I piętra Urzędu 
Miejskiego w Barlinku. Złożone zostały dwie ofert na powyższe roboty. Burmistrz 
wybrał ofertę najkorzystniejszą, tj. wykonawcę „EL-SERWIS” M. Czechowski z 
Barlinka na kwotę 20.690,00 zł brutto. Nadzór nad robotami Burmistrz postanowił 
powierzyć Panu G. Józefowiczowi. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą modernizacji drogi osiedlowej w m. 
Rychnów. Postanowił przygotować przetarg na w/w zadanie. Wyznaczył skład komisji 
przetargowej w składzie: Janusz Zubyk, Eugeniusz Dmytruszewski, Krzysztof Paszek. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. zawarcia umowy 
na realizację sieci wodociągowej na potrzeby nieruchomości mieszkalnych, które 
planuje wydzielić z działki nr 277/2. Opinia SW Płonia w powyższej sprawie jest 
pozytywna. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i postanowił 
przygotować stosowne trójstronne porozumienie miedzy Gminą Barlinek, SW Płonia, 
a wnioskodawcą. 

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaakceptował specyfikację na „Dostawę 
podświetlonej fontanny na Jeziorze Barlineckim oraz uzyskania pozwolenia wodno – 
prawnego na wykonanie urządzenia wodnego”. Jednocześnie zatwierdził skład komisji 
przetargowej w osobach: Janusz Zubyk, Renata Woniak, Krzysztof Paszek. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku nt. wolnych 
miejsc do pochówku na Cmentarzu Komunalnym w Barlinku, gdzie potwierdza się, iż 
miejsc pochówku na obecnym Cmentarzu komunalnym wystarczy do końca b/r. 
Burmistrz postanowił przygotować dokumentację (analizę) przebiegu wraz z 
niwelacja drogi biegnącej od osiedla Górny Taras do Cmentarza wraz z możliwością 
jej utwardzenia. 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z założeniami do decyzji o warunkach zabudowy dla 
ul. Przemysłowej w Barlinku. Postanowił, aby parkingi realizowane były 
maksymalnie poprzez odwodnienie w obrębie własnej działki, a w części parkingu do 
zbycia na rzecz „Barlinek Inwestycje” S.A. przeanalizować możliwość odwodnienia 
do sieci zakładowej. 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uzbrojenia terenów na Osiedlu Górny 
Taras w tym droga łącząca ul. Kombatantów z Szosową (I etap). Do przedłożonego do 
uzgodnień projektu zagospodarowania terenu na potrzeby realizacji inwestycji: 

      „Uzbrojenie terenów na osiedlu Górny Taras” Burmistrz wnosi o zaproponowanie do 
projektu na pozostałych drogach poza ul. Kombatantów architektonicznych 
elementów spowolnienia ruchu, charakterystycznych dla terenów mieszkalnictwa i 
ulic o uspokojonym ruchu. Jednocześnie Burmistrz zobowiązuje firmę „KRENON” do 
zaprezentowania wizualizacji wraz z zastosowaną małą architekturą oraz elementami 
oświetlenia. Ponadto zwraca uwagę, iż w projekcie nie zawarto informacji o sposobie 
komunikacji wózków dziecięcych po projektowanych schodach wzdłuż istniejącego 
odcinka ul. Kombatantów. 

 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem Wójta Gminy Kłodawa o 
przystąpieniu do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego. Z granicą administracyjną Gminy Barlinek graniczy tylko Obr. 
Kłodawa. Obszar graniczący z Gminą Barlinek położony jest w granicach Barlinecko 
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– Gorzowskiego Parku Krajobrazowego. W związku z czym Burmistrz Barlinka nie 
wnosi żadnych uwag do sporządzonego planu. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy PHU”ANKO” Kowalik i 
Wspólnicy Sp. j. z siedzibą w Barlinku przy ul. Fabrycznej 2 o sprzedaż części działki 
nr 567/1 obr. 1 Barlinek. Na teren obejmujący działkę nr 567/1 nie ma planu 
zagospodarowania przestrzennego, w studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Barlinek oznaczony jest symbolem PS – 
jako tereny produkcyjno składowe. Po analizie Burmistrz postanowił przygotować do 
sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego cały teren działki 567/1 w Barlinku. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o sprzedanie dz. nr 
794/12 położ. w Barlinku przy ul. Górnej celem powiększenia działki nr 794/11. Po 
analizie Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek i postanowił przygotować 
stosowny projekt uchwały i skierować go do Rady Miejskiej. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o sprzedaż 
gruntu przyległego do posesji wnioskodawcy przy ul. Górnej 13, z przeznaczeniem na 
polepszenie zagospodarowania terenu. Burmistrz postanowił poinformować 
zainteresowanego, iż ze względu na trudny charakter wskazanego terenu, wniosek 
zostanie przeanalizowany w terminie późniejszym, o czym wnioskodawca zostanie 
poinformowany odrębnym pismem. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o sprzedaż w 
przetargu ograniczonym części działki nr 118/16 graniczącej z działką 118/3 przy ul. 
Odrzańskiej w Barlinku. Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, iż 
będzie przygotowywany teren do sprzedaży od ulicy Odrzańskiej w drodze przetargu 
nieograniczonego. Nie ma możliwości zbycia powyższego terenu w drodze przetargu 
ograniczonego. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Wspólnoty Mieszkaniowej ul. 1-go 
Maja 28 w Barlinku z prośbą o zgodę na kupienie ziemi w obejściu budynku 
(podwórze i ziemia, na której stoją szopy – garaże). Po analizie Burmistrz postanowił 
poinformować wnioskodawców, iż Gmina jest obecnie na etapie podziału wskazanego 
terenu. Po zakończeniu procesu podziału działki wniosek zostanie ponownie 
rozpatrzony. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu świetlicy w Strąpiu. 
Postanowił, aby RG przygotował pełną dokumentacje i kosztorys inwestorski. 
Jednocześnie Burmistrz postanowił, ze świetlica w Rychnowie będzie robiona w 
pełnym zakresie, o czym należy poinformować Barlineckie TBS, które następnie 
przygotuje przetarg w powyższego zadania inwestycyjnego. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. ilości zatrudnionych pracowników 
w ramach robót publicznych i z zakresem wykonywanych prac przez te osoby. 
Kierownicy Referatów UM zostali poinformowani o możliwości zlecenia 
pracownikom robót publicznych wykonania robót na terenach wiejskich. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. ustalenia warunków zabudowy dla działki nr 
8/61, 8/46 w Strąpiu. Na wniosek Gminy Barlinek wszczęto postępowanie w 
przedmiocie ustalenia warunków zabudowy na zmianę sposobu użytkowania lokalu 
mieszkalnego na świetlicę wiejską, budowę szamba, przebudowę wejścia na terenie 
działki nr 8/61; 8/46 w Strąpiu. W dniu 07.04.08 r. do Urzędu Miejskiego wpłynęło 
pismo współwłaścicieli dz. nr 8/62, w którym odwołują się od wydanej decyzji o 
lokalizacji świetlicy wiejskiej w budynku stanowiącym współwłasność. Po analizie 
Burmistrz postanowił dalej iść w kierunku uzyskania zgody na zmianę sposobu 
użytkowania lokalu na świetlicę wiejską. Postanowił wystosować pismo do Sołtysa 
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Strąpia o zorganizowanie zebrania wiejskiego z udziałem pracowników UM, którzy 
wyjaśnią kwestię i przedstawią argumenty dot. powstania świetlicy. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy SoftGIS z Wrocławia z prośbą o 
możliwość rozliczenia częściowego prac projektowych w wysokości 50% wartości 
zamówienia, tj. w kwocie 24.300,00 zł netto. Burmistrz zaopiniował pozytywnie i 
wyraził zgodę częściowe rozliczenie prac. 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

1. Burmistrz Barlinka po zapoznaniu się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w 
spr. wyrażenia zgody na zmianę z dniem 01-07-2008 r. stawki czynszu w zasobach 
mieszkaniowych Barlineckiego TBS przy ul. Widok 7 i 11 w Barlinku wyraził zgodę 
na powyższe. Reprezentując jedynego Wspólnika Spółki – Gminę Barlinek – zwołał 
posiedzenie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Barlineckiego TBS Sp. z 
o.o. i podjął uchwałę w spr. ustalenia stawki czynszu za 1 m2 powierzchni użytkowej 
lokali mieszkalnych w zasobach mieszkaniowych stanowiących własność BTBS 
położonych przy ul. Widok 7 i 11 w Barlinku. 

2. Burmistrz Barlinka po zapoznaniu się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w 
spr. wyrażenia zgody na zmianę stawki czynszu w zasobach mieszkaniowych 
Barlineckiego TBS uzyskanych w wyniku budowy budynku mieszkalnego przy ul. 
Widok - III etap, wyraził zgodę na powyższe. Reprezentując jedynego Wspólnika 
Spółki – Gminę Barlinek – Burmistrz zwołał posiedzenie Nadzwyczajnego 
Zgromadzenia Wspólników BTBS Sp. z o.o. i podjął uchwałę w spr. ustalenia stawki 
czynszu za 1 m2 powierzchni użytkowej lokali mieszkalnych w zasobach 
mieszkaniowych stanowiących własność BTBS uzyskanych w wyniku budowy 
budynku mieszkaniowego przy ul. Widok – III etap. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. rozwiązania 
umowy dzierżawy części dz. nr 125 położ. w m. Dzikowo, w związku z 
wyprowadzką. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i postanowił rozwiązać umowę 
za porozumieniem stron. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o udzielenie bonifikaty 
w opłacie rocznej z tytułu użytkowania wieczystego gruntu dz. nr 654 za 2008 rok, 
położ. w Barlinku przy ul. Słonecznej. Po analizie Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek i wyraził zgodę na powyższe. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o kupno części dz. nr 
526 położ. przy ul. Leśnej oraz wycofania projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony części przedmiotowej działki do 
czasu podjęcia decyzji w kwestii ewentualnej odsprzedaży działki. Burmistrz Barlinka 
postanowił nie wycofywać projektu uchwały w przedmiotowej sprawie i zawrzeć 
dalszą umowę dzierżawy z wnioskodawcą. Jednocześnie Burmistrz skierował 
przedmiotowy wniosek do RG, celem zajęcia stanowiska w w/w sprawie. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. informujące o 
przejęciu lokalu mieszkalnego nr 3 położonego w budynku nr 5 w m. Laskówko. 
Postanowił wydać zarządzenie w spr. wydzielenia lokali z części mieszkaniowego 
zasobu Gminy z przeznaczeniem na lokale socjalne. Przedmiotem zarządzenia jest 
wydzielenie lokalu mieszkalnego nr 3 w budynku nr 5 położonego w m. Laskówko.  

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. wyrażenia zgody 
na wykonanie 3 studzienek oświetleniowych w celu wykorzystania jako zasyp opału 
do kotłowni przy ul. Gorzowskiej, działka nr 254. Burmistrz Barlinka po zapoznaniu 
się wyraził zgodę na powyższe. Postanowił przygotować stosowny projekt uchwały w 
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sprawie dzierżawy wskazanego terenu na czas nieoznaczony w drodze 
bezprzetargowej.  

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zespołu Produkcyjnego w Rychnowie z 
prośbą o przedłużenie umowy dzierżawy gruntu, oznaczonego jako działka nr 405/2 
obr. Rychnów. Burmistrz wyraził zgodę i postanowił przygotować stosowny projekt 
uchwały i skierować go do Rady Miejskiej. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy ITA Telecom Sp. z o.o. ze 
Szczecina w spr. wydzierżawienia działki nr 81/27 obr. Krzynka w celu 
umiejscowienia masztu wolnostojącego oraz instalacji sprzętu sterującego. Burmistrz 
postanowił przygotować stosowny projekt uchwały w spr. dzierżawy przedmiotowego 
terenu na okres powyżej 3 lat w drodze bezprzetargowej. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy GEOMAR S.A. ze Szczecina z 
prośbą o wyrażenie zgody na położenie kabla teletechnicznego na działce nr 1010/1. 
Wyraził zgodę na powyższe i postanowił skierować stosowny projekt uchwały o 
wydzierżawienie przedmiotowego terenu na okres powyżej 3 lat w drodze 
bezprzetargowej. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia sposobu zarządzania 
nieruchomością zabudowaną położoną w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 15. Działka 
oznaczona nr 774/6 zabudowana jest budynkiem mieszkalnym nr 6 oraz budynkami 
gospodarczymi murowanymi i drewnianymi. Część tej działki, zabudowanej 
budynkiem mieszkalnym nr 16 i budynkiem gospodarczym użytkowanym przez 
najemców, została oddana w administrowanie BTBS Sp. z o.o. w Barlinku. Na cześć 
działki pod niektórymi obiektami Spółka zawarła umowy o dzierżawę terenu pod 4 
garażami i umowę najmu 1 garażu. Pozostała cześć obiektów oraz teren służący do 
obsługi budynków gospodarczych i mieszkalnego nr 15 pozostaje w bezumownym 
władaniu przez osoby je użytkujące. W związku z powyższym, Burmistrz postanowił 
uregulować powyższy stan i oddać w administrowanie Barlineckiemu TBS Sp. z o.o. 
część zabudowaną działki nr 774/6.  

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Energobud z Gorzowa Wlkp. w 
spr. uzgodnienia trasy projektowanego przyłącza kablowego nn – 0,4 kV wraz z 
demontażem linii napowietrznej nn – 0,4 kV i użyczenia terenu na działce nr 246/7, 
254/6 w m. Dziedzice gm. Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na wejście na teren 
działki nr 254/6 celem demontażu linii napowietrznej, jednocześnie postanowił 
przygotować stosowny projekt uchwały w spr. dzierżawy terenu działki nr 246/7 w m. 
Dziedzice gm. Barlinek powyżej 3 lat i przedłożyć go Radzie Miejskiej. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej, Budownictwa i Ochrony Środowiska w spr. podjęcia działań w celu 
dokonania podziału działki nr 526 przy ul. Leśnej do dzierżawy lub zbycia dla 
właścicieli sąsiednich nieruchomości gruntowych. Burmistrz postanowił wystąpić do 
Prezesa PGK Sp. z o.o. w Barlinku, jako administratora w/w terenu, aby dokonał 
analizy i poinformował co planuje zrobić ze wskazanym terenem. Burmistrz 
zobowiązał administratora przedmiotowej działki do sprawdzenia wszystkich 
zawartych umów zgodnie ze stanem faktycznym oraz zaproponowania dzierżawcom 
działek, zawarcie umów dzierżaw terenu na wysokości posesji. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PGK Sp. z o.o. w Barlinku w spr. 
wykonania cięć pielęgnacyjnych drzew pomiędzy ul. Dworcową a ul. Św. Bonifacego 
oraz usunięcia 6 szt. drzew na ul. Poziomkowej. Burmistrz wyraził zgodę na 
powyższe. Przedmiotowe prace należy wykonać w ramach § 2 umowy zawartej w 
dniu 1 lipca 1999 roku z Przedsiębiorstwem.  
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15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS o wyrażenie zgody 
na rozbiórkę, ze względu na zły stan techniczny obiektów gospodarczych z funkcji 
stodoła i obora położonych w Laskówku dz. nr 202/13 i 202/12 obr Równo. Po 
zapoznaniu się ze sprawą, Burmistrz wyraził zgodę na rozbiórkę w/w obiektów 
gospodarczych. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Indywidualej Praktyki Lekarskiej z 
siedzibą przy ul. Szpitalnej 11 w Barlinku w spr. wynajęcia pomieszczenia po byłej 
rejestracji celem utworzenia nowoczesnego RTG stomatologicznego radiowizjografii 
cyfrowej z jednoczesnym przystosowaniem gabinetu stomatologicznego dla potrzeb 
osób niepełnosprawnych. Po analizie Burmistrz, biorąc pod uwagę fakt, iż na terenie 
Gminy Barlinek nie ma gabinetu stomatologicznego wyposażonego w RTG 
stomatologiczne, postanowił wyłączyć z przetargu na pomieszczenia byłego RTG, 
pomieszczenia po byłej rejestracji i wydzierżawienie go w przetargu ofertowym na 
RTG stomatologiczne. Jednocześnie Burmistrz zobowiązał Prezesa Barlineckiego 
TBS do przygotowania przetargu ofertowego na pozostałe pomieszczenia po RTG, nie 
wskazując celu zagospodarowania ich. W przetargu proces zagospodarowania 
pomieszczenia brany będzie pod uwagę w 60 %, cena natomiast stanowić będzie 40% 
oceny. W komisji przetargowej uczestniczyć będą przedstawiciele Urzędu Miejskiego 
w Barlinku. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Bilard Cafe s.c. D. Z. Szatkowscy z 
prośbą o przejęcie terenu oznaczonego dz. nr 205/6 w związku z zakończeniem prac 
budowlanych na działkach przyległych. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, 
jednocześnie obciążył wnioskodawcę za czas bezumownego korzystania z gruntu. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Hotelu Barlinek z prośbą o rozwiązanie 
umowy dzierżawy gruntu, oznaczonego w ewidencji działką nr 1010/3 oraz 1010/4 
obr.2 Barlinek. Burmistrz postanowił wezwać wnioskodawcę do uregulowania 
zaległości płatniczych, po czym wyrazi zgodę na rozwiązanie umowy dzierżawy 
gruntu. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. udzielenia 
bonifikaty w opłacie rocznej z tyt. użytkowania wieczystego gruntu, działka nr 446 o 
pow. 0,1155 ha przy ul. Podgórnej 8 w Barlinku. Osoba spełnia wszystkie przesłanki, 
w związku z czym Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr. 
podania osoby fizycznej dot. wyrównania terenu pod garażem znajdującym się przy 
ul. Stodolnej. Grunt, na którym znajduje się dojazd do garażu oznaczony jest działką 
nr 777/38. Po analizie Burmistrz postanowił przekazać cały wskazany wyżej teren w 
administrowanie Barlineckiemu TBS. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. przedłużenia umowy dzierżawy na część 
nieruchomości oznaczonej działką nr 118/18 o pow. 20 m2 z przeznaczeniem na 
prowadzenie działalności gospodarczej. Zgodnie z uchwałą nr XIX/226/2008 Rady 
Miejskiej w Barlinku z dnia 27.03.2008 r. Burmistrz postanowił podjąć zarządzenie w 
spr. wykazu nieruchomości oddanych w dzierżawę na czas nieoznaczony w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Barlinek i ustalił 
stawkę czynszu 16,50 zł miesięcznie + 22%VAT za 1m2 .  

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. działki nr 353/3 o pow. 0,0230 ha z 
przeznaczeniem na uprawę ogrodu kwiatowego. Zgodnie z uchwałą nr XIX/234/2008 
Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 27.03.2008 r. postanowił podjąć zarządzenie w spr. 
wykazu nieruchomości oddanych w dzierżawę na czas nieoznaczony w trybie 
bezprzetargowym, nieruchomości stanowiącej własność Gminy Barlinek oddanych w 
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administrowanie BTBS. Ustalił stawkę czynszu za dzierżawę 0,35 zł za 1m2 rocznie 
+22%VAT. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wniosek Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr zgody 
na zawarcie umowy na najem na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości zabudowanej oznaczonej działką nr 477/2 o pow. 64,80 m2 przy ul. 
Szpitalnej 4 z przeznaczeniem na pomieszczenie magazynowe. Zgodnie z uchwałą 
Rady Miejskiej nr XIX/225/2008 postanowił podjąć zarządzenie w spr. wykazu 
nieruchomości oddanych w najem na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Barlinek oddanych w administrowanie 
BTBS. Ustalił stawkę czynszu za dzierżawę 3,30 zł za 1m2 miesięcznie + 22%VAT. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wniosku PGK Sp. z o.o. w Barlinku w 
spr. wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżaw na określone działki z 
przeznaczeniem pod uprawę. Zgodnie z uchwałami Rady Miejskiej w Barlinku 
Burmistrz postanowił podjąć zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości oddanych w 
dzierżawę na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Barlinek, oddanych w administrowanie PGK. Ustalił 
stawkę czynszu za dzierżawę 1m2 rocznie 0,35 zł +22% VAT. 

25. Burmistrz Barlinka zobowiązał RGM do wystąpienia do Klubu Żeglarskiego „Sztorm” 
z zapytaniem, czy są gotowi przejąć umowę dot. eksploatacji aeratora. W piśmie 
należy podać warunki, jakie muszą być spełnione do wykonania eksploatacji aeratora. 

26. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. Przedmiotem zarządzenia są 
lokale mieszkalne: 
- nr 1 położony w budynku nr 29, klatce „b” przy ul. Górnej 29, działka nr 147. 
- nr 12 położony w budynku nr 22 przy ul. Niepodległości 22, działka nr 161. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami Daniela Libor „Restauracja 
Wielkopolanka” oraz firmy Kopa Haus Barlinek z prośbą o wydzierżawienie części 
działki nr 195 przy ul. Rynek z przeznaczeniem na kawiarnię lenią na okres od 
01.05.08 do 30.09.08 roku. 

      Postanowił wydać zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na rzecz 
użytkowników działek sąsiednich. 

28. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. Przedmiot zarządzenia to lokale 
mieszkalne: 

- nr 5 położony w budynku nr 8 w Barlinku przy ul. Koziej, w granicach nieruchomości 
oznaczonych działką nr 135. 
- nr 7 położony w budynku nr 3, w klatce „a”, w Barlinku przy ul. Chmielnej, w granicach 
nieruchomości oznaczonych działką nr 158. 
- nr 10 położony w budynku nr 29, w klatce „b” w Barlinku przy ul. Górnej, w granicach 
nieruchomości oznaczonych działką nr 147. 

 
 
       V.      W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zamówienia na materiały biurowe dla 

Urzędu Miejskiego w Barlinku na 2008 rok. Postanowił przeprowadzić rozeznanie i 
wystosować pisma do firm z prośbą o sporządzenie ofert z uwzględnieniem cen 
najczęściej zamawianych artykułów biurowych. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wytworzenie internetowego serwisu 
multimedialnego dla Urzędu Miejskiego w Barlinku. Wpłynęły dwie oferty firmy DJ – 
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PROJEKTY A. Herzberg z Wejherowa oraz P.H.U. RESET M. Kaliszuk z Barlinka. 
Burmistrz wybrał ofertę korzystniejszą i tańszą firmy P.H.U. RESET i postanowił 
podpisać stosowną umowę. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na materiały biurowe na potrzeby Urzędu 
Miejskiego w Barlinku na rok 2008. Na zapytanie ofertowe wpłynęły cztery oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy „PapCom” s.c. ze Szczecina na kwotę 
37.496,33 zł brutto i postanowił podpisać stosowną umowę. 

 

 

     VI     W zakresie spraw ZEASz(ROś), OPS, BOK, PGK,PEC: 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyr. ZEASz o zawarcie umów zlecenia 
na dokończenie prac związanych z zakończeniem likwidacji ZEASz w Barlinku. 
Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek i wyraził zgodę na powyższe. 

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. uchwalenia preliminarza wydatków ze 
środków przewidzianych z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych. 

3. Burmistrz Barlinka zobowiązał Prezesa PGK Sp. z o.o. w Barlinku do przedstawienia 
koncepcji zagospodarowania zielenią terenu na skwerze oraz wokół pomnika 
Piłsudskiego, co można zrobić z zielenią i jakie są ewentualne koszty. Powyższa 
koncepcja ma również zawierać opinię fachowca zajmującego się zielenią. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyrektora SP Nr 4 w Barlinku z prośbą 
o wyrażenie zgody na utworzenie w roku szkolnym 2008/2009 czterech oddziałów 
klas pierwszych, w tym jednego oddziału integracyjnego. Po analizie, ze względu na 
małą ilość dzieci w szkole rozpatrzył wniosek negatywnie. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z przedstawionymi przez Dyrektorów Szkół i 
Przedszkoli informacjami dot. remontów placówek oświatowych oraz wstępnych 
kosztów poniesionych na wdrożenie obsługi finansowo- księgowej w związku z 
likwidacją ZEASz w Barlinku.  

6. Burmistrz Barlinka zobowiązał Dyrektorów placówek oświatowych, aby po 1-wszym 
kwartale funkcjonowania obsługi finansowo – księgowej w szkołach, przedłożyli 
stosowne wnioski wraz z uzasadnieniem, jaki skutki spowodowała likwidacja ZEASzu 
w Barlinku. Po czym przedstawione wnioski zostaną skierowane do rady Miejskiej w 
Barlinku. 

7. Burmistrz Barlinka zobowiązał Kierownika ROś, aby wspólnie z Dyrektorami szkół i 
przedszkoli ustalili zasady korzystania z transportu. 

8. Burmistrz Barlinka poinformował Dyrektorów szkól i przedszkoli o projekcie pt.; 

”Kapitał ludzki” w ramach EFS. Burmistrz zobowiązał Dyrektorów do 

wygenerowania pomysłu na projekt i przedstawienia go w terminie do końca maja b/r. 

Burmistrz Barlinka chce zapewnić doradztwo w ramach EFS. Jednocześnie Burmistrz 

poinformował, iż w sprawach dot. oświaty, pomiędzy Burmistrzem, a Dyrektorami 

pośredniczył będzie Kierownik ROś. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 

 
1.   Uczestniczono w XII Zebraniu Członków Delegatów Euroregionu Pomerania 
2.  Spotkano się z Przedstawicielami Banku Gospodarstwa Krajowego w spr. finansowania 

inwestycji komunalnych. 
3.   Odbyło się Walne Zgromadzenie PEC Barlinek. 
4.   W Urzędzie Miejskim odbyła się odprawa roczna Komisariatu Policji w Barlinku. 
5.   Spotkano się z Przedstawicielami Szkółki Milan Zaplatilek nt. turnusów letnich prywatnej 

szkoły piłkarskiej. 
6.   Spotkano się z Zarządem Koła Wędkarskiego Nr 2 w Barlinku w spr. korzystania z Jezior 

Barlineckich 
7.  Odbyło się spotkanie z kierownikami Ośrodka Szkolenia i Wychowania w Barlinku w spr. 

zajęć pozalekcyjnych sportowych. 
8. Spotkano się z Przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego w spr. współpracy 

zagranicznej gminy Barlinek. 
9.   Odbyło się spotkanie z nowym zarządem Bomet Caparo. 
10. Odbyło się spotkanie z Europejskim Centrum Doradztwa w spr. przygotowania inwestycji 

komunalnych do aplikowania o środki unijne. 
11. Uczestniczono w konferencji Euroregionu „Eurodystruktu” poświęconej wojewódzkim 

inwestycjom drogowym. 
12. Spotkano się z Zarządem Koła Wędkarskiego Nr 1 w spr. korzystania z Jezior 

Barlineckich. 
13. Spotkano się z Zarządem Stowarzyszenia Przyjaciół Dziedzic nt. modernizacji obiektów 

w Dziedzicach oraz finansowania działań Stowarzyszenia przez Gminę. 
14. Odbyło się spotkanie ze SW Płonia w spr. zadań inwestycyjnych wodnych i 

kanalizacyjnych na terenach nie objętych mpzp. 
15. W ramach obchodów 73- lecia odbyły się zawody rowerowe na orientację zorganizowane 

przez LKS „Lubusz” Barlinek. 
16. Zgodnie z otrzymanym pismem Starosty Myśliborskiego w spr. obchodów Dni 

Województwa, odbyło się spotkanie, na którym uzgodniono udział Gminy Barlinek w 
obchodach Dni Województwa, które odbędą się we Wrocławiu b/r. 

17. Odbyło się spotkanie organizacyjne z Nadleśnictwem Barlinek, celem ustalenia przebiegu 
tras Nordic Walking. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


